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@minvws.nl]

Oke. Weer wat geleerd ©. Top

ver: IEEE | (BED)JEREiw iVerzonden: donderdag 10 juni 2021 21:40

Aan: [IESE [1 G8)SEEe minvws.nl>
Onderwerp: RE: D66 4

Ja dat weet ik wel zeker.

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 21:39

Aan: IEEE. (EDD Ec inv.
Onderwerp: RE: D66 4

Zeker? 1k begreep dat dat er niet was. Maar wel mooi zo

Van:IERBE minvws.nl>

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 21:38

Aan:[ESE GR)EEEDEM© invws.ni>
Onderwerp: RE: D66 4

Nog een kleine wijziging tov jouw wijzigingen in groen in de tekst, akkoord?

De verordening + mr uitvoering verordening zijn namelijk wel voldoende basis voor gebruik gegevens uit CIMS voor DCC.

Van: [CARD (= 120 minvws.nl>

Verzonden: mein
gu

2021 21
R¢

minvws.nl>

9} minvws.nl>; EREEHE- CREPE)E r——Sass te Dnt 2e0s 13

Onderwerp: RE: D66 4

Met behoorlijk wat aanpassingen. Thx!

vor: IEEE | (NED)SEERominis ni>Verzonden: donderdag 10 juni 2021 21:16

@ minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e siz 51.2¢)]

Onderwerp: D66 4

De leden van de D66-fractie vragen de regering te reflecteren om de uitspraak van de minister van Violksgezondheid, Welzijn en

Sport tijdens het plenaire coronadebat van 24 maart jongstleden : 'Het vaccinatiebewijs. Ik zeg niet dat we al klaar zijn, maar ik

zeg wel: we zullen zorgen dat we er technisch klaar voor zijn op het moment dat we het zouden kunnen gaan gebruiken.” En:

‘Dat zal onder andere zijn naar aanleiding van het wetsvoorstel over de testbewijzen, maar ook het vaccinatiebewijs zullen we

gewoon netjes wettelijk moeten regelen op het moment dat we daarmee aan de slag zouden willen gaan.” Daarnaast vragen
deze leden waarom voorliggend wetsvoorstel derhalve niet is meegenomen in de wetsbehandeling van de Twc eind april.

Het voorliggend wetsvoorstel is niet meegenomen in de wetsbehandeling van de Twc eind april omdat pas medio mei duidelijk
werd datererzijds CIMS een heel belangrijke bron zou kunnen zijn van vaccinatiegegevens en het wetsvoorstel de-vererdering
geen grondslag bleek tegaan bieden voor het benutten van deze registratieveerhetBEE en voor coronatoegangsbewijzen. Zodra

dit duidelijk was is zo snel mogelijk gestart met het in gang zetten van dit spoedwetsvoorstel. De Eerste Kamer is hier

vervolgens van op de hoogte gebracht in de op 21 mei jl. uitgebrachte nota naar aanleiding van het verslag.

Van: [FREESE CER FLY) JBEN@minvws.ni>
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Verzonden: donderdag 10 juni 2021 19:45

51.2e siz 512e))
@minvws.nl>

Onderwerp: Antwoorden schriftelijke vragen TK

8.
Vanmiddag zijn de schriftelijke vragen binnengekomen over de wijziging Wgp coronatoegangsbewijzen. Ter info heb ik de totale

inbreng als bijlage toegevoegd. Ons team heeft vijf vragen zelf beantwoord en voor twee vragen input aan WJZ gegeven. In de

bijlage vind je de vijf vragen die we zelf hebben beantwoord en aan jou voor willen leggen.

I Segt het antwoord op de overige twee vragen later aan jou voor (zie de vragen alvast hieronder).

VVD 2

De leden van de VVD-fractie begrijpen dat er ten behoeve van het DCC verwerking van persoonsgegevens moet plaats vinden,

omdat ook gebruik moet kunnen worden gemaakt van de gegevens bij het RIVM. En het is goed dat er daarvoor een wettelijke

basis wordt vastgelegd. De leden van de VVD-fractie willen allereerst de garantie dat de gegevens niet uitgewisseld dan wel

uitgelezen kunnen worden voor het DCC zonder de toestemming van de persoon zelf. Hoe is dit geborgd?

D66 4

De leden van de D66-fractie vragen de regering te reflecteren om de uitspraak van de minister van Volksgezondheid tijdens het

plenaire coronadebat van 24 maart jongstleden : ‘Het vaccinatiebewijs. lk zeg niet dat we al klaar zijn, maar ik zeg wel: we zullen

zorgen dat we er technisch klaar voor zijn op het moment dat we het zouden kunnen gaan gebruiken.” En: ‘Dat zal onder andere

zijn naar aanleiding van het wetsvoorstel over de testbewijzen, maar ook het vaccinatiebewijs zullen we gewoon netjes wettelijk
moeten regelen op het moment dat we daarmee aan de slag zouden willen gaan.’ Daarnaast vragen deze leden waarom

voorliggend wetsvoorstel derhalve niet is meegenomen in de wetshehandeling van de Twc eind april?

Groet!
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